
Na obisku
pri tabornikih

Taborniki iz naše občine so se odpravili na tabotjenje.
Taborjenje je višek celoletnega dela in člani se v nepo-
srednem stiku z naravo največ naučijo. K temu je treba
priSteti še nepozabna taborna doživetja kot so izleti,
nofne igre, taborniški krst, straža, dežurstvo v kuhinji in
Se marsikaj. Medvedki in čebclice (MČ) sopod vodstvom
vodnikov zaposleni ves dan. Starejši taborniki skrbijo, da
tehnična izvedba tabora poteka nemoteno, da je tabor in
vsa oprema dobro postavljena in čuvana, sproti kupujejo
hrano, skrbijo za povezavo z domačini itd.

Ker je tabomiška organizacija povsem amaterska vodi-
jo taborjenja mladi, a vseeno izkušeni taborniki. Naloga
teh starejših tabornikov je, da si podrobno ogledajo
druge tabore in preverijo predvsem tehnično izvedbo,
seveda pa tudi program taborjenja. Dragocene nasvete
starejših taboreči radi upoštevajo in tako Se izpopolnjuje-
jo kvaliteto svojih taborjenj.

Tako sva v nedeljo 7. julija z Marjanom Podobnikarjem
obiskala dva tabora. Taborniki iz Bičevja, ki tabore na
začetku Krme imajo letos dva tabora. Na prvem, ki je
namcnjen MČ in traja 11 dni je 45 taborečih, za njimi pa
bo na istem mestu štirinajst dni taborilo 70 starejSih
tabornikov. Cena taborjenja za tabornike je 6000 din, za
MC pa 5000 din kolikor je tudi na Jezerskem. Mislim, da
je cena glede na sedanji družbeni standard zelo ugodna in
potrjuje, da smo taborniki zelo varčni. Pedhodnica je
taborni prostor dobro uredila. Tabor je postavljen v
obliki kvadrata tako, da gozd predstavlja eno stranico,
šotori pa ostale tri stranice. Ob robu gozda stoji veliki
štabni šotor v katerega se taborniki zatečejo kadar dežu-
je. Taborno stranišče imenovano tudi latrina stoji kakih
50 metrov iz tabora in je higiensko povsem pravilno
postavljena. Pitno vodo zajemajo iz bližnjega potoka in
da je vse v redu so odnesli vzorec vode na preiskavo in
dobili tudi uradno dovoljenje za uporabljanje vode za
kuho. Jama za odpadke je tudi dobro vzdiževana in na
primernem kraju. Glede programa sva se pogovarjala s
starešino tabora Hedo Kočevar, ki je povedala, da nima-
jo nobnih posebnih težav. Zaradi izvrstne lege tabora je
bilo in še bo veliko izletov, predvsem v hribe, izvedli so
taborna tekmovanja in izdelovali ročna dela. Do tega dne
in še nihče zbolel, hrano nabavljajo v bližnji Mojstrani pa
tudi disciplina taborečih je na nivoju. Na Jezerskem, pa
taborijo taborniki odreda Blagajev volčin iz Vrhovc.
Petdeset članov od murenčkov do klubovcev ima svoj
tabor v bližini planšarskega jezera na Zgornjem Jezer-
skem. Tudi pri njih sva naletela na delovno vzdušje in
tabor, ki je bil postavljen glede na terenske možnosti zelo
dobro. Tabor krasi zelo lep vhod, šotori so postavljeni v
obliki kroga, kuhinja in veliki štabi šotor sta pomaknjena
v gozd in tudi vsi ostali objekti so postavljeni tako, da z
Marjanom nisva imela večjih pripomb.

Taborovodja Mateja Grabner je pohvalila taborede za
delavnost. V programu je izlet na Češko kofo, taborni
mnogoboj. noine igre, izdelovanje pionirskih objektov,
bivakiranje za tabornike in veščina robinzcn za MČ, krst
za tiste, ki so prvič na taboiuin veliko športnih aktivno-
sti. Najmlajši taborniki pa so posebej pohvalili kuharja
Marjana, ki je oie ene izmed tabornic in letos že drugo
leto zapored imenitno obvlada lonce in ostale posode v
kuhinji. Na ogledu obeh laborov sva opazila nekaj ma-
lenkosti, ki bi se dale izboljšati in to povedala vodstvom
obeh taborov. Prepričan sem, da bosta oba labora dobro
uspela in se bodo taborniki polni doživetij in z veliko
novega znanja vrnili domov.
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